

各位中文教师、学习者和热爱中国文化的朋友们：

祝贺新春快乐、兔年吉祥！

山东师范大学将于美加东部时间 2023 年 2 月 3 日-13 日举行为期十一天的“咖啡遇上茶”——中华文化线上特色冬令营！本期冬令营招收中文学习者和中国文化爱好者，参与者汉语水平建议在 HSK 二级以上，或者由中文熟练的家人朋友提供学习支持。本期冬令营全程免费，详细内容及注册说明请见附件。请点击如下链接进行学习注册：<http://bridge.chinese.cn/online/camp/school/10027/camp/1996>

课程学习平台：Zoom 89442466719 登录密码：1234

让我们云端相聚，体验中文和中国文化的魅力。期待你的参与！

“咖啡遇上茶”冬令营团组

Dear Mandarin teachers, learners and friends,

Happy Chinese New Year!

Shandong Normal University is presenting an 11-day online winter camp featuring Chinese culture and traditions as well as Chinese language from February 3rd to 13th, 2023 US Eastern Standard Time. Chinese language learners and Chinese culture lovers are invited for this winter camp. For better effect, it is recommended that the Chinese proficiency level of the participants should be above HSK Level 2, or they proceed at the support from family members or friends who are proficient in Chinese. This winter camp is free of charge. Please refer to the attached brochure for details.

Please click the following link to register:

<http://bridge.chinese.cn/online/camp/school/10027/camp/1996>

Zoom 89442466719 passcode: 1234

Let's meet online and experience the charm of Chinese language and culture. Looking forward to your participation!

Yours sincerely,

“When Coffee Meets Tea” winter camp team